



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

Date: Sep 5, 2011

功課輔導班簡章

宗旨：為在校同學，特別為學業成績差劣及學習遇到困難的同學提供課餘輔導，功課輔導班屬自由參加性質。

師資：本校任教之老師。

上課形式：分小組進行，導師從旁講解輔導，督促溫習。

時間：功課輔導班於下列時間上課：
每週上課三次：星期一、三、五：時間均由下午四時二十分至五時二十分。
注意：如遇學校放假日，將停止上課。

費用：一學年分三期繳付費用，每期為三個月。
初中(包括F.1-F.3) 每科計，每期 \$ 1 1 0 0
高中(包括F.4-F.6) 每科計，每期 \$ 1 2 2 0

參加辦法：參加者須填妥參加表格，並須有家長簽署，於指定日期時間遞交報名表到校務處。逾期報名者，將不接受辦理。

報名日期：第一期：二零一一年九月六日至十二日
第二期：二零一一年十一月卅日至十二月六日(報名表可於校務處索取)
第三期：二零一二年三月七日至十三日(報名表可於校務處索取)

繳費辦法：用自動轉帳繳付有關費用。

繳費日期：第一期：二零一一年九月廿三日
第二期：二零一一年十二月十六日
第三期：二零一二年三月廿三日

上課日期：第一期：二零一一年九月十九日至十二月九日
第二期：二零一一年十二月十二日至二零一二年三月十六日
第三期：二零一二年三月十九日至六月八日

上課須知：(一) 應準時出席，如有遲到、早退或缺席，須向輔導老師說明原因。
(二) 上課須帶備輔導科目所需課本及有關習作簿。
(三) 應盡量利用輔導時間學習，勿在課室內飲食、嬉戲，並保持課室內良好秩序。

校務處

參加功課輔導班申請表

敬啟者：

小兒將參加 貴校開設之第一期功課輔導班，俾便得到教師督導其學業。

參加輔導班科目：英文 數學 化學(中文部) 經濟(英文部Form3) (只接受一科報名)。

班別：_____ 學號：_____ 姓名：_____

注意：(1) 有意參加者請在9月12日前將報名表交回校務處。
(2) 若某科報名人數不足，該班將會取消。

家長簽署：_____ 二零一一年九月 日

AFTER-SCHOOL TUTORIAL CLASSES

The purpose of organizing tutorial classes is to render a service to those boys who have difficulties with their studies. Attending the tutorial classes is wholly optional. Students who are weak in studies have the priority to take the classes. Students will be taught and supervised in small groups by our teaching staff.

Place : Classrooms.

Time : Mondays, Wednesdays and Fridays: (3 times a week) from 4:20 to 5:20 p.m.

N.B. There will be no classes during holidays.

Tuition fees per term (The length of a term is approximately three months):

Classes	Tuition fees	Remarks
Form 1 to Form 3	\$1100	per subject
Form 4 to Form 6	\$1220	per subject

Application Procedure: Application forms can be obtained from the General Office. Application forms must be signed by parents and handed in to the General Office **at the appointed time.**

Date of Application:

First Term	6 th – 12 th September, 2011
Second Term	30 th Nov – 6 th Dec, 2011
Third Term	7 th – 13 th March, 2012

Method of Payment: Tuition Fees will be collected through the **Auto-Pay Service** provided by **Banco Delta Asia S.A.R.L.** **No cash will be accepted.**

Date of Payment: Payment to be made not later than :

First Term	23 rd September, 2011
Second Term	16 th December, 2011
Third Term	23 rd March, 2012

Duration of Classes:

First Term	19 th Sep – 9 th Dec, 2011
Second Term	12 th Dec 2011 – 16 th Mar, 2012
Third Term	19 th Mar – 8 th Jun, 2012

Notes for Participants :

1. Students should be punctual; reasons must be given to the tutor should there be any late coming, early leaving or absence.
2. Students should bring all the necessary text books and exercise books as instructed by the tutor.
3. Students must make good use of the tutorial lessons. Eating and drinking during the lessons is not allowed. Good order must be observed in the classrooms at all times.

✂-----

Application For After-School Tutorial Classes

Dear sir,

This is to inform you that my son would like to join the first team After-school Tutorial Classes.

Subject: English Mathematics Fom3 Economics (Apply one subject only)

Form/ Class: _____ No : _____ Student's Name: _____ (in Block letters)

Parent's Signature: _____

Date: _____

Note: (1) Applicants Submit this Form to the **General Office by 12th September, 2011.**

(2) A class might be cancelled if there are not enough students in enrollment.